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مدیرکل گمرکات استان اصفهان خبر داد:

 افزایش63 درصدی  صادرات گمرکات استان 
اصفهان در ۹ماهه ۱۴۰۰ 

رس��ول کوهس��تانی پزوه مدیرکل گمرکات اس��تان اصفهان اعلام ک��رد: در ۹ ماهه1400 
تشریفات صادرات 21 هزار و 550   فقره اظهارنامه به وزن یک میلیون و  584 هزار و 875  
تن کالا به ارزش ۹87  میلیون و ۹36  هزار دلار در 5 گمرک استان اصفهان انجام پذیرفته 
اس��ت که در مقایس��ه با س��ال قبل از نظر تعداد 21 درصد, از حیث وزن 14درصد واز لحاظ 
ارزش 63  درصد رش��د داش��ته است.  وی درباره فعالیت گمرکات استان اصفهان به تفکیک 
ه��ر گمرک در ۹ ماهه1400, اظهار ک��رد: اظهارنامه های صادراتی گمرک اصفهان به ارزش 
4۹2 میلیون و 221 هزار دلار و وزن ۹80 هزار و 712 تن بوده که در مقایسه با مدت مشابه 
سال قبل از حیث ارزش 64درصد و نظر وزنی 16درصد رشد داشته است. مدیرکل گمرکات 
اس��تان اصفهان درباره صادرات گمرک کاش��ان اظهار کرد: در ۹ ماهه1400 به ارزش 328 
میلی��ون و 628  ه��زار  دلار و به وزن  3۹1 هزار و 81  تن کالا تش��ریفات صادرات از طریق 
گمرک کاشان انجام پذیرفته که در مقایسه با مدت مشابه سال قبل از حیث ارزش 73 درصد 
و از نظر وزن 28درصد  رشد داشته است.  رسول کوهستانی پزوه در زمینه صادرات گمرک 
اختصاصی مجتمع فولاد مبارکه گفت: در ۹ماهه  امس��ال به ارزش 66 میلیون و 707  هزار  
دلار و به وزن 70 هزار و 824 تن کالا تشریفات صادرات از طریق گمرک اختصاصی مجتمع 
فولاد مبارکه انجام پذیرفته که در مقایسه با مدت مشابه سال از نظر ارزش 2۹ درصد  رشد  
و حیث وزن 34 درصد کاهش داش��ته است. وی در زمینه صادرات گمرک اختصاصی  ذوب 
آهن گفت: طی این مدت، ۹2  میلیون و 500 هزار دلار و به وزن 141 هزار و 488  هزار تن 
کالا تش��ریفات صادرات از طریق گمرک اختصاصی  ذوب آهن انجام پذیرفته که در مقایسه 
با مدت مش��ابه س��ال قبل از نظر ارزش 6۹ درصد و لحاظ وزنی 7 درصد افزایش یافته است. 
مدی��رکل گمرکات اس��تان اصفهان در خصوص صادرات گمرک فرودگاه بین المللی ش��هید 
بهشتی اصفهان گفت: در ۹ ماهه ابتدای امسال  7 میلیون و 880 هزار دلار و به وزن 770 تن 
تشریفات صادرات از طریق  کارگو ترمینال فرودگاه بین المللی شهید بهشتی اصفهان انجام 
پذیرفته که در مقایس��ه با مدت مش��ابه سال قبل از نظر ارزش 27 درصد کاهش  و از لحاظ 
وزنی 63 درصد کاهش  داش��ته اس��ت. وی درخصوص  عمده محصولات صادراتی گمرکات 
اس��تان اصفهان بیان کرد: در این مدت، آهن و فولاد به ارزش 486 میلیون دلار، محصولات 
پتروش��یمی 155 میلیون دلار، فرش دستباف و ماشینی 7۹ میلیون دلار و محصولات لبنی 
4۹ میلی��ون دلار از طریق گمرکات اس��تان اصفهان صادرات داش��ته ایم. مدیرکل گمرکات 
اس��تان اصفهان عمده کش��ورهای هدف صادراتی گمرکات استان اصفهان را، عراق به ارزش 
405 میلی��ون دلار ، پاکس��تان 11۹ میلیون دلار، افغانس��تان 113 میلیون دلار، ترکیه 53 

میلیون دلار و ارمنستان 27 میلیون دلار اعلام کرد.

مدیرعامل آبفای استان اصفهان در مراسم تجلیل از کارکنان کنترل 
کیفی آزمایشگاه های آب اعلام کرد:

حفظ و ارتقاء کیفیت آب شرب مهم ترین رسالت 
صنعت آبفا است

 مدیرعامل آبفای استان اصفهان، حفظ و ارتقاء کیفیت آب شرب را حساس ترین و مهم ترین 
رسالت صنعت آبفا دانست . هاشم امینی در مراسم تجلیل از کارکنان کنترل کیفی آزمایشگاه 
های آب که موفق به دریافت گواهی نامه تایید صلاحیت ISO/IEC17025:2017 در سال 
1400 ش��ده اند گف��ت: کارکنان مرکز پایش و نظارت بر کیفی��ت آب و فاضلاب باید ضمن 
آشنایی با علم روز دنیا و بهره مندی از تجهیزات و فناوری های نوین، زمینه نظارت دقیق بر 
فرایند کنترل کیفی آب و پس��اب تولیدی و همچنین ارتقاء خدمات رسانی به مردم را بیش 
از پیش فراهم نمایند. وی افزود: در سال های اخیر آزمایشگاه های آبفا در استان اصفهان  با 
بهره مندی از بهترین تجهیزات و نیروی انس��انی متخصص  و کارآمد، کیفیت خدمات را در 
سطح استان ارتقاء داده اند.  مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان با بیان این که 
کنترل کیفی خدمات آبفا به صورت مستمر و پایدار ادامه دارد تصریح کرد: آب شرب پس از 
تایید مراجع ذیصلاح و با نظارت دقیق و مستمر  نهادهای مسئول در اختیار مردم در شهرها 
و روستاها قرار می گیرد و سلامت آن از نظر کیفی مورد تایید است. امینی تامین آب شرب 
با کیفیت مطابق با اس��تانداردهای تعریف ش��ده را ضروری دانست و اظهار داشت: آب شرب، 
استراتژیک ترین و حیاتی ترین کالایی است که مردم به آن نیاز دارند و متقاضی همیشگی 
آن هستند و به همین دلیل، بهبود کیفیت آن دغدغه اصلی فعالان صنعت آبفا به شمار می 
آید. وی با تاکید بر اهمیت فعالیت های تحقیقاتی و پژوهش��ی اعلام کرد: از کارکنان انتظار 
می رود با انجام تحقیق و پژوهش های کاربردی، راه های دسترس��ی آس��ان و بهتر مردم به 
خدم��ات صنعت آبفا را هموار تر نمایند تا رضایت مش��ترکین ک��ه اولویت اصلی فعالیت این 
صنعت به ش��مار می رود  همچنان پابرجا باقی بماند. وی در بخش دیگری از س��خنانش با 
تاکید بر اهمیت افزایش کیفیت پساب خروجی تصفیه خانه های فاضلاب افزود: باید همچنان 
نظارت دقیق و مس��تمری بر فرایند کیفی پس��اب تولیدی وجود داشته باشد تا  بتوان از آن 
در صنعت و یا پرورش گیاهان غیرمثمر استفاده کرد.  گفتنی است آزمایشگاه مرکزی آبفای 
استان اصفهان و آزمایشگاه های آب ادارات آبفای سمیرم، تیران و کرون، نجف آباد و شهرضا 
موف��ق به دریافت گواهی نامه تایی��د صلاحیت ISO/IEC17025:2017 در س��ال 1400 
شدند. این گواهی نامه پس از انطباق مداوم با الزامات استاندارد ISO/IEC17025:2017 و 

اخذ تاییدیه در ممیزی های مراقبتی سالانه، به این آزمایشگاه ها اعطا شد. 

شناسایی و رفع موانع کشتی سازی ضرورت رونق 
بیشتر این صنعت در بنادر استان بوشهر

  با حضور نمایندگان ش��رکتها و کارگاه های شناورسازی، موانع و مشکلات صنایع کشتی 
س��ازی در استان بوشهر بررسی شد. به گزارش روابط عمومی، بمنظور رفع موانع و مشکلات 
صنایع کشتی سازی در استان بوشهر و ایجاد هم اندیشی با فعالین این حوزه، نشستی دراین 
خصوص با حضور محمد قاس��می معاون دریایی اداره کل بنادر و دریانوردی اس��تان بوشهر، 
نمایندگان ش��رکت ها و کارگاه های کشتی س��ازی و همچنین مشاور نماینده مردم بوشهر 
،گناوه و دیلم در مجلس ش��ورای اس��لامی برگزار ش��د.  محمد قاسمی در ابتدای این جلسه 
ضمن خوشامدگویی به حاضرین، در اینباره گفت: رفع  موانع و مشکلات صنایع کشتی سازی 
در استان بوشهر یکی از اولویت های جدی اداره کل بنادر و دریانوردی استان بوشهر میباشد 
و برگزاری این جلس��ات میتواند مارا در رس��یدن به یک راه مطلوب و موثر یاری دهد.  وی 
افزود: صنعت کش��تی س��ازی در استان بوشهر دارای قدمت بالا و در کشور نیز شناخته شده 
است و تسهیل سازی و رفع موانع آن میتواند موجب شکوفایی هرچه بیشتر این صنعت شود.  
در ادامه جلسه نیز نمایندگان شرکت ها و کارگاه های کشتی سازی هرکدام به بیان مشکلات 
و موانع پرداختند و لزوم ایجاد مواردی از قبیل فراهم ش��دن ش��رایط اس��تفاده شرکت های 
شناورس��ازی از مزایا و تس��هیلات منطقه ویژه اقتصادی، ضرورت تخصیص تسهیلات وجوه 
اداره شده سازمان بنادر ودریانوردی به شناوهای باری از جمله لندینگ کرافت ودوبه، تعیین 
مکانی خاص) شهرک صنایع دریای( جهت ساخت شناور های فلزی کوچک وسنتی و تولید 
قطعات و تجهیزات صنایع دریایی و همچنین تس��هیل ش��رایط اخذ مجوز  اسکراپ  واوراق 

سازی شناور های فلزی در استان بوشهر را خواستار شدند.

مدیرکل بیمه سلامت مازندران:
 خدمات ناباروری تحت پوشش بیمه سلامت

قرار گرفت
 س��اری- رییسی مدیرکل بیمه سلامت مازندران خبر داد: با هدف حمایت از سیاست های 
جمعیتی ، خدمات سه دوره ناباروری در هر سال، با پوشش بیمه ای ۹0 درصد تعرفه ای و تا 

سقف 500 میلیون ریال برای زوجین نابارور تحت پوشش بیمه سلامت قرار گرفت.
مدیرکل بیمه سلامت مازندران خبر داد: با هدف حمایت از سیاست های جمعیتی ، خدمات 
سه دوره ناباروری در هر سال، با پوشش بیمه ای ۹0 درصد تعرفه ای و تا سقف 500 میلیون 

ریال برای زوجین نابارور تحت پوشش بیمه سلامت قرار گرفت.
 ب��ه گزارش رواب��ط عمومی اداره کل بیمه س��لامت مازندران، دکت��ر محمدرضا میرزایی، 
مدیرکل بیمه س��لامت مازندران که با بخش خبری سیمای مرکز مازندران سخن می گفت، 
بیان داشت: براساس این دستورالعمل زوجین نابارور در سامانه نشان دار می شوند و خدماتی 
مانند: دارو ، آزمایش  و پاراکلنیک را از این طریق دریافت می کنند. این خدمات طی سه دوره 
ناباروری در هر سال، با پوشش بیمه ای ۹0 درصد تعرفه ای و تا سقف 500 میلیون ریال برای 

زوجین نابارور تحت پوشش بیمه سلامت قرار گرفت.
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دیده بان

زاده:  عصرآزادی/ ش�هرام ص�ادق 
هفته گذش�ته جمع کثی�ری از اهالی 
رسانه با اس�تاندار آذربایجان  شرقی 
دی�دار ک�رده و ب�ه بیان مش�کلات 
س�ایر  و  خبرن�گاران  اختصاص�ی 

موضوعات استان پرداختند.
در این نشس��ت هم اندیشی که در آن 
معاونی��ن اس��تاندار، مدی��رکل فرهنگ و 
ارش��اد و مدی��رکل صدا و س��یمای مرکز 
آذربایج��ان ش��رقی نیز حضور داش��تند، 
مس��ائلی همچ��ون  مش��کلات اقتصادی 
و صنایع، مش��کلات مس��کن خبرنگاران، 
مش��کلات ترانزیتی استان، موانع سرمایه 
گذاری، کس��ب و کار و غیره مورد طرح و 

بررسی قرار گرفت.
اس��تاندار آذربایج��ان ش��رقی بع��د از 
ش��نیدن سخنان و مش��کلات خبرنگاران 
گفت: این جلس��ه فرصت مغتنمی  بود تا 
حرف های ش��ما را بش��نوم زیرا در دولت 
س��یزدهم تابل��وی اصل��ی که ب��ه عنوان 
اس��تراتژی حرکت دیده می شود متشکل 
از کارآم��دی، پاکدس��تی، م��ردم داری، 
فسادس��تیزی و داشتن پیوس��ت عدالت 

برای اتمام موضوعات است.
زی��ن العابدین خرم ادامه داد: در همین 
راس��تا ماموریت اصلی دولت رشد، ثبات 
اقتصادی، ایجاد ش��غل، ارتقای بهره وری 
و ایجاد دیپلماسی منطقه ای با استفاده از 

پتانسیل های مرزی است.

وی با اش��اره ب��ه اینکه هی��چ پرده ای 
بین مس��ئولان و مردم وجود ندارد افزود: 
اعتم��اد متقاب��ل موجب هم��کاری مردم 
و دول��ت می ش��ود و متقاعدس��ازی افکار 
عموم��ی  برای پیش��برد برنامه ها ضروری 
اس��ت. خرّم با بیان اینکه متقاعدس��ازی 
با گفتار درمانی امکان پذیر نیست اضافه 
کرد: بار اصلی مسائل کشور بر عهده دولت 
است و نمی توان مشکلاتی که دولت قبل 
ایجاد ک��رده را بهانه ای برای عدم حرکت 
کنیم و اینکه مُدام به گذشته تاکید کنیم 

مشکلات را حل نمی کند!
وی ب��ا تاکی��د ب��ر اینک��ه برنامه ه��ای 
اساسی برای رفع مشکلات و تغییر داریم 
خاطرنش��ان ک��رد: در ای��ن رابطه هدف 
گذاری های��ی انج��ام ش��ده و دولت برای 
اس��تانداران اختیاراتی تعری��ف کرده که 

خود اس��تان با نخب��گان خودش کار کند 
و ای��ن بارق��ه امید برای حل بس��یاری از 
مش��کلات است اگرچه برخی مسائل ملی 

می باشند.
موض��وع  آذربایجان ش��رقی  اس��تاندار 
بعدی را اس��تفاده از ظرفیت های استان و 
جلوگیری از خروج سرمایه انسانی و مادی 
دانس��ت و گفت: ما در این مدت دو ماه با 
بیش از ۱۰۰ نفر صحبت کردیم تا امیدی 
برای بازگش��ت س��رمایه به استان داشته 
باشند لذا انتقال آب خلیج فارس به مرکز 
کش��ور که عظیم ترین پروژه آبی کش��ور 
اس��ت توسط سرمایه گذاران استان انجام 
می ش��ود اما ما برای انتق��ال آب ارس به 
تبریز منتظر آب باریکه اعتبارات س��الانه 

هستیم!
وی یادآور ش��د: به امی��د خدا در حوزه 

ان��رژی و آب به ش��دت ب��ه دنبال جذب 
س��رمایه گ��ذار هس��تیم زی��را اگ��ر این 
مشکلات حل نشده و س��رمایه انسانی را 
هم حفظ نکنیم نباید شعار توسعه استان 

را سر بدهیم!
خرّم اظهار کرد: هش��ت هزار معدن در 
سطح آذربایجان ش��رقی داریم که کمتر 
از یک س��وم آنها کش��ف ش��ده و یکی از 
برنامه های تحولی م��ا برای بخش معادن 
اس��ت لذا قوانین ما هم جنبه سلبی و هم 
جنب��ه ایجابی دارد اما در اس��تان فقط از 
قوانین سلبی استفاده می شود که نتیجه 

آن فرار سرمایه است.
وی با اش��اره به اینکه حتماً باید جلوی 
سرمایه گذار فرش قرمز انداخت و منتش 
را کشید عنوان کرد: باید بتوانیم مشکلات 
سرمایه گذاران فعلی را حل، موانع سرمایه 

گذاری را برطرف و آذربایجان شرقی را به 
خوبی معرفی کنیم و بخش اجرای قوانین 
س��لبی را ح��ل نماییم زی��را در غیر این 
صورت به رش��د سالانه ۸ درصد نخواهیم 
رسید لذا من هم برای توسعه استان منّت 

سرمایه گذاران را می کشم.
اس��تاندار آذربایجان شرقی با بیان اینکه 
پروژه های قرارگاه خاتم در استان تعطیل 
بود گفت: با دعوت از فرمانده قرارگاه خاتم 
و بازدید از پروژه ها جرقه انتقال آب ارس 
به تبری��ز را زدیم و امیدواریم در کمتر از 

سه سال این پروژه به اتمام برسد.
وی خط��اب به خبرن��گاران آذربایجان 
ش��رقی اف��زود: از انتقاد منصفانه دس��ت 
نکش��ید اما از تخریب ناجوانمردانه پرهیز 
کنید؛ من بعد از چهار سال مسئولیت در 
اس��تان علیرغم برخی تخریب ها از کسی 
ش��کایت نکردم اما رس��انه ها و مطبوعات 
هم نباید بدون مدرک و س��ند دس��ت به 

تشویش اذهان عمومی  بزنند.
خرّم در پای��ان با بیان اینکه از وضعیت 
ورزش استان رضایتی ندارم اضافه کرد: ما 
در ای��ن دو ماه چندین تیم مانند تکواندو 
و ش��نا را که منحل یا به دیگر اس��تان ها 
واگذار ش��ده بودند را بازگرداندیم و اینکه 
وضعیت در ش��ان اس��تان نیست دغدغه 
همه ماست و لذا باید تحولی ایجاد شود تا 
آینده روشنی در انتطار ورزش آذربایجان 

شرقی باشد.

رئی�س کل دادگس�تری آذربایج�ان ش�رقی 
ب�ر نقش موث�ر دفاتر اس�ناد رس�می در تحقق 
بهداش�ت حقوق�ی جامع�ه تاکید ک�رد و گفت: 
توسعه فرهنگ اس�تفاده از اسناد رسمی ضمن 
کاهش پرونده های قضایی، مانع از اطاله دادرسی 

و صدور آرای متقن در جامعه می شود.
به گ��زارش ایرنا، موس��ی خلیل اللهی، در جلس��ه 
مش��ترک با مدیرکل ثبت اسناد و هیات مدیره کانون 
سردفتران آذربایجان شرقی با تبریک روز دفاتر اسناد 
رسمی تاکید کرد: سند رسمی نه تنها در بعد ملی بلکه 
در بعد جهانی هم حائز اهمیت است بر این اساس باید 
توجه کانون به فرهنگ سازی، اطلاع رسانی و ارتباط 

با مردم از طریق رسانه ها بیشتر شود.
وی اظهار کرد: سند رسمی اعتبار بین المللی دارد 

و باید به این موضوع اهمیت داده شود.  
محم��د افخم��ی، مدی��ر کل ثبت اس��ناد و املاک 
آذربایجان ش��رقی هم در این دیدار با اشاره به جایگاه 
بالای دفاتر در اجرای سیاست های ثبتی بر حمایت و 

استفاده از ظرفیت آنان تاکید کرد.
وی با اش��اره به نتایج موفقیت آمیز برون س��پاری 
های ثبتی به دفاتر اس��ناد رسمی، اجرای کامل طرح 
کاداستر در اس��تان را در توسعه فرهنگ سند رسمی 

موثر دانست.
مهدی س��لطانی، معاون امور اس��ناد اداره کل ثبت 
اسناد و املاک آذربایجان شرقی به نقش دفاتر اسناد 

رس��می در کاهش پرونده های قضایی اش��اره کرد و 
خواستار حمایت دستگاه قضایی از آنها شد.

محمود حس��ن زاده، رئی��س کانون س��ردفتران و 
دفتریاران آذربایجان ش��رقی در این دیدار با اشاره به 
آس��یب های آتی در طرح تعویض پ��لاک افزود: این 
رویه در آینده نه چندان دور باعث بی نظمی حقوقی 

و افزایش پرونده های قضایی خواهد شد.
وی همچنین از گلوگاه قرار دادن دفاتر اسناد برای 
دریافت مطالبات دول��ت انتقاد کرد و گفت: امیدوارم 
نماین��دگان مجلس در بررس��ی بودجه س��ال آینده 
نسبت به اصلاح این امر و کاهش تبلیغات منفی علیه 
دفات��ر که منجر به س��ندگریزی در جامعه می ش��ود 

اقدام کنند.
حس��ن زاده اظهار کرد: خواسته ما این است که در 
بودجه سال آینده اجبار به دریافت هزینه های دولتی 

توسط دفاتر اسناد حذف یا میزان آن کاهش یابد.

عصرآزادی / س��رویس شهرستانها: سرپرست معاونت 
بازرگانی و صنایع کش��اورزی س��ازمان جهادکشاورزی 
آذربایجان ش��رقی گف��ت: 40 اکی��پ بر ب��ازار کالاهای 
اساسی کشاورزی در استان نظارت می کنند. به گزارش 

عص��رآزادی آنلاین، ایاز برن��و روز جمعه در یک گفت و 
گوی خبری اظهار کرد: با توجه به اینکه نظارت و بازرسی 
محصولات کشاورزی و کالاهای اساسی به جهادکشاورزی 
واگذار شده است، انتظار داریم مردم موارد مختلف مانند 
گران فروش��ی، احتکار و یا ع��دم درج قیمت را از طریق 
سامانه 124به این سازمان گزارش دهند. وی گفت: پس 
از تش��کیل پرونده،  متخلفان طبق ضوابط به تعزیرات 
معرفی می شوند. برنو افزود:  تعداد ناظران بر بازار کالاهای 
اساسی کشاورزی به 80 نفر افزایش خواهد یافت که 40 
نفر از این تعداد مربوط به شهرس��تان تبریز اس��ت. وی 
تاکید کرد: برای موفقیت در امر نظارت و بازرسی بر بازار، 
نیازمند همکاری و هم افزایی دیگر دستگاه  ها و استفاده 

از ظرفیت های درون استانی هستیم. 

رئیس کل دادگستری آذربایجان شرقی:

توسعه فرهنگ اسناد رسمی موجب کاهش پرونده های قضایی می شود
نظارت ۴۰ اکیپ بر بازار کالاهای اساسی آذربایجان شرقی

عصرآزادی/ سرویس شهرستانها: رئیس سازمان جهادکشاورزي 
آذربایجان ش�رقي با تاکید ب�ر تداوم ملاقاته�اي چهره به چهره 
گفت: ملاقاتهاي مردمي موثرترین راه براي شناس�ایي و شناخت 
مطالب�ات و مش�کلات م�ردم و بهترین ش�یوه براي ش�ناخت از 

نیازهاي کشاورزان و بهره برداران مي باشد.
به گ��زارش عصرآزادی آنلای��ن، اکبر فتحي در حاش��یه دیدار مردمي 
هفتگ��ي در گفتگو با خبرنگاران با اعلام ای��ن مطلب گفت: هدف از این 
ملاقاتها رس��یدگي به مسائل و مش��کلات مردم به ویژه پشتیبانی و رفع 
موانع تولید کنندگان، بهره برداران و کشاورزان بوده که جزء اصلي ترین 
سیاس��تهاي دولت سیزدهم مي باشد و از اولویتهاي اصلي سازمان جهاد 

کشاورزي آذربایجان شرقي است.
وي با اش��اره به اینکه در ملاقاتهاي مردمي با ش��نیدن مشکلات بهره 
برداران و دیدارهاي چهره به چهره ضمن اعتمادس��ازي و جلب مشارکت 
م��ردم، باعث ایجاد آرامش در بین مردم مي ش��ود ادام��ه داد: معتقدیم 
ارتباط دوس��ویه و چهره به چهره در ملاقات مردمي موجب اقناع و جلب 
رضایت ارباب رجوع، رعایت حقوق شهروندي، شناخت و رفع فوري برخي 

از مشکلات مراجعین و پاسخگویي صریح و شفاف مي  شود.
مدیر بازرس��ي، ارزیابي عملکرد و پاس��خگویي به ش��کایات س��ازمان 

جهادکش��اورزي آذربایجان ش��رقي نیز با بیان اینکه جناب آقاي فتحي 
رئیس محترم سازمان جهادکشاورزي آذربایجان شرقي رکورد دیدارهاي 
مردمي را در س��ال جاري شکس��ته و این تعداد دی��دار مردمي در ادوار 
مختلف بي س��ابقه بوده اس��ت گف��ت: ملاقات عمومي رئیس س��ازمان 
جهادکش��اورزي استان آذربایجان شرقي با شهروندان محترم بدون وقفه 
روزهاي چهارش��نبه هر هفته از س��اعت 12 الي 15 بعدازظهر با رعایت 

پروتکلهاي بهداش��تي در محل حوزه ریاست س��ازمان برگزار مي شود و 
رئیس سازمان جهادکشاورزي آذربایجان شرقي علاوه بر حضور مستمر و 
دوره اي در مرکز سامد استانداري و پاسخ به سوالات تلفني بهره برداران، 
دیدارهاي جانبي مختلفي بص��ورت روزانه با بهره برداران انجام داده و با 
س��عه صدر ضمن گوش دادن به درخواستهاي مردمي دستور رسیدگي و 

رفع مشکل مي کنند.
حس��ن ایماني با بیان اینکه روابط عمومي س��ازمان جهادکش��اورزي 
آذربایجان ش��رقي اخیراً براي دیدارهاي هفت ماهه نخس��ت سال جاري 
افکارسنجي با عنوان میزان رضایتمندي ارباب رجوع از دیدارهاي مردمي 
مدیران س��ازمان جهادکشاورزي آذربایجان ش��رقي انجام داده که نتایج 
رضایت بخشی داشته است ادامه داد: خوشبختانه 83 درصد از مراجعین 
در این افکارس��نجي از حل مشکلاتش��ان و ۹3 درصد از مراجعین نیز از 

نحوه برگزاري این دیدارها ابراز رضایت نموده اند.
لازم به ذکر اس��ت در این نشس��ت که با حضور روس��اي دستگاه هاي 
تخصص��ي؛ داداش نصیري مدیر امور اراضي س��ازمان و وحید کاظم زاده 
مدیر روابط عمومي سازمان جهادکشاورزي آذربایجان شرقي انجام گرفت 
به مشکلات و مسائل 17 نفر از بهره برداران و مراجعین محترم رسیدگي 

و تصمیمات لازم اتخاذ شد.

ديدارهاي مردمي اکبر فتحی جواب داد؛
رئيس سازمان جهادکشاورزي آذربايجان شرقي رکورد ديدارهاي مردمي را شکست

 رئیس کمیسیون کشاورزی مجلس با تاکید بر ضرورت تخصیص 
اعتب�ارات خاص به مجموعه تراکتورس�ازی تبریز ب�رای متعادل 
ک�ردن قیمت تراکت�ور، گف�ت: در ابتدای س�الجاری محصولات 
ش�رکت تراکتورس�ازی حدود ۳۰ درصد افزایش قیمت داشت و 

بخش کشاورزی تحمل افزایش مجدد قیمت تراکتور را ندارد.
ب��ه گزارش جمعه ایرنا، محمدجواد عس��کری در نشس��ت جمع بندی 
نظارت میدانی کارخانه تراکتورسازی تبریز افزود: امروز از نزدیک ظرفیت 
ها و قابلیت های این واحد تولیدی را دیدیم، اقدامات ارزشمندی در آن 

صورت گرفته و ظرفیت بالقوه ای وجود دارد.
وی ادامه داد: امنیت غذایی در بین کشورهای دنیا دارای اهمیت است 
و به امنیت ملی گره خورده اس��ت؛ در کشور ما نیز به رغم وجود قابلیت 
ها، از ظرفیت بخش کش��اورزی به خوبی اس��تفاده نش��ده، با استفاده از 
ظرفی��ت این ح��وزه می توانیم در زمینه ارزآوری فض��ای خوبی را ایجاد 

کنیم.
وی با تاکید بر اینکه متاسفانه به اقتصاد مقاومتی و رونق و جهش تولید 
عمل نش��ده اس��ت، اضافه کرد: می توان گفت تحریم ها برای کشور 20 
درصد مش��کل ایجاد کرده است، اما 80 درصد مشکلات موجود ناشی از 

سوء مدیریت است.

ای��ن نماینده مردم در مجلس ش��ورای اس��لامی با تاکی��د بر اینکه در 
کارخانه تراکتورس��ازی ظرفیت ها و قابلیت ها پ��ای کار آمده، اما از آن 
حمایت نش��ده اس��ت، ادامه داد: فضای بخش کش��اورزی به واسطه بی 
تدبیری ها ش��کننده شده و سفره مردم و کشاورزان کوچکتر شده است، 
از س��وی دیگر دست های پش��ت پرده در حوزه نهاده های دامی، چالش 

ایجاد می کند.
عسکری با تاکید بر اینکه بخش کشاورزی برای ما دارای اهمیت است 
و باید در این حوزه در قالب نقش��ه راه حرکت کنیم، عنوان کرد: رویکرد 

کمیسیون کش��اورزی خرکت رو به جلو بوده و تاکنون طرح های خوبی 
تصویب کرده ایم؛ این طرح ها ش��امل طرح امنیت غذایی نیز می ش��ود: 
در ای��ن طرح مباحثی در زمینه صدور اس��ناد اراضی و تامین س��وخت 
ادوات کش��اورزی مدنظر قرار گرفته ش��ده و بسیاری از کاستی ها را رفع 

می کند.
وی افزود: در گذش��ته قیمت محصولات با نگاه بالا به پایین در شورای 
اقتصاد تعیین می ش��د، اما با اقدام کمیس��یون کشاورزی در حال حاضر 
ش��ورای قیمت گذاری محصولات کشاورزی تشکیل شده که در آن کفه 

ترازو به نفع کشاورزان است.
این نماینده مردم در مجلس یازدهم اضافه کرد: کمیس��یون کشاورزی 
در ح��ال تهیه طرح های��ی در حوزه رونق ص��ادرات، جلوگیری از زمین 

خواری و واگذاری اراضی است.
رئیس کمیسیون کشاورزی، آب، منابع طبیعی و محیط زیست مجلس 
شورای اس��لامی با بیان اینکه قصد داریم فضا را به گونه ای پیش ببریم 
که کشاورزان با میل و رغبت فعالیت کنند، گفت: در حال حاضر نیازمند 
تراکتورهایی با قدرت موتور بالا هس��تیم، حدود 30 هزار متقاضی خرید 
تراکتور در صف قرار گرفته اند، با وجود این ش��رایط اما باید مازاد تولید 

صادر شود.

رئيس کميسيون کشاورزی مجلس:

تخصيص اعتبارات خاص برای متعادل کردن قيمت تراکتور ضروری است

پرهیز از قوانین سلبی و ایجاد دیپلماسی منطقه ای
آنچه در ديدار استاندار آذربايجان شرقی با اصحاب رسانه گذشت؛

همزم��ان با دهه بصیرت قش��رهای مختلف مردم و 
مسئولان هشترود ضمن غبارروبی و عطرافشانی مزار 
ش��هدای انقلاب اس��لامی این شهرس��تان، با شهدا و 

آرمان های آنان تجدید بیعت کردند.
فرمانده سپاه ناحیه هشترود در این آئین اظهار کرد: 
غبارروب��ی مزار ش��هدا زدودن غبار فراموش��ی از آنان 
اس��ت و به ویژه در دهه بصیرت دارای مفهومی بسیار 
عمیق است. سرهنگ مالک ناجی با بیان اینکه انقلاب 
اسلامی به برکت خون ش��هدا به اقتدار رسیده است، 
افزود: تجدید میثاق با ش��هیدان، امام راحل و رهبری 

یکی از مهمترین اهداف غبارروبی مزار شهدا به شمار 
می رود. وی زنده نگه داشتن یاد و خاطره شهدا و تداوم 
راه آنان را از مصادیق سپاس��گزاری از رشادت های این 
دلیران عنوان ک��رد و ادامه داد: حفظ ارزش و جایگاه 
این اسوه های حس��نه انقلاب اسلامی ضروری است و 
در فرصت های مختلف باید به این جایگاه ادای احترام 
ک��رد. به گ��زارش ایرنا ش��رکت کنندگان در این آئین 
ضمن ادای احترام به مقام ش��امخ شهدا با آرمان های 
این دلاور مردان تجدید میثاق و بر ادامه راه آنان تاکید 

کردند.

مزار شهدا در هشترود همزمان با دهه بصیرت غبارروبی شد


